

Cara Care für Sodbrennen: Intended Use | v-01

03. Jan 2023

Deutsch

Beschreibung

Cara Care für Sodbrennen ist eine interaktive softwarebasierte medizinische Anwendung für die Eigenanwendung durch Patienten zur Linderung von Gastritis und Duodenitis (ICD-10-GM: K29), gastroösophagealer Refluxkrankheit (ICD-10-GM: K21) und funktioneller Dyspepsie (ICD-10-GM: K30).

Cara Care für Sodbrennen ist geeignet für Patienten zwischen 18 und 70 Jahren. Cara Care für Sodbrennen ersetzt nicht die ärztliche Therapie.

Indikationen

- Gastritis und Duodenitis (ICD-10-GM: K29)
- Gastroösophagealer Refluxkrankheit (ICD-10-GM: K21)
- Funktioneller Dyspepsie (ICD-10-GM: K30)

Kontraindikationen

- Patienten unter 18
- Patienten über 70

Cara Care for Heartburn: Intended Use | v-01

03. Jan 2023

English

Description

Cara Care for Heartburn is an interactive software-based medical application for self-administration by patients for the alleviation of gastritis and duodenitis (ICD-10-GM: K29), gastroesophageal reflux disease (ICD-10-GM: K21), and functional dyspepsia (ICD-10-GM: K30).

Cara Care for Heartburn is intended for patients between 18 and 70 years. Cara Care for Heartburn does not replace medical treatment by a physician.

Indications

- Gastritis and duodenitis (ICD-10-GM: K29)
- Gastroesophageal reflux disease (ICD-10-GM: K21)
- Functional dyspepsia (ICD-10-GM: K30)

Kontraindikationen

- Patients below 18
- Patients above 70